
Referat af bestyrelsesmøde for Holtug forsamlingshus den 14.sep 2021 

Til stede: Mette Maimann, Jørn Kolind, Henning Grønnebæk, Georg Lorentzen, Ingeborg Mølbak, 

                  Lone Clausen, Lisbeth Hess, Rolf Persson og Gunner Jensen 

 

1. Bestyrelsen blev konstitueret således, at Henning Grønnebæk er godkendt som kasserer efter 

generalforsamlingen den 25.aug. De øvrige bestyrelsesmedlemmer fortsætter frem til næste 

generalforsamling. 

2. Formand Mette påpegede, at vi skal begynde at tænke på om der, kan være nye emner til 

bestyrelsen. 

3. Omkring fondsansøgningen orienterede Lone om, at prospektet omkring forsamlingshuset nu er 

sendt til trykkeri. Prisen for trykningen afhænger af hvor mange der skal trykkes. 

4. Lone har fået et tilbud på  5000,00 kr. for en beregning på prisen for at gennemføre ombygningen 

af forsamlingshuset. Der var enighed om at få lavet denne beregning  

Bestyrelsen enedes ligeledes om, at der den 4.  november skal holdes et borgermøde, hvor hele 

prospektet skal fremlægges og diskuteres. 

Inden borgermødet skal der tales med pressen både fra Dagbladet og Stevnsbladet. Annonceringen  

af mødet skal også lægges på hjemmesiden og facebookside. 

5. Fastsættelse af kommende bestyrelsesmøder. 

 

Onsdag den 27.okt. kl. 19:30 

 

Fred.26 nov. bestyrelsesmøde kl. 17 og efterfølgende julefrokost  

 

Mand. Den 10. januar kl. 19  

 

Møde i marts ikke  fastlagt endnu 

    

  

       5.     Elcyklen har meget få brugere, derfor ønskes den sat til salg . Mette sætter den på FB siden               

marketplace          

6     Henning har udfærdiget en faktura til vandværket. Som efter lidt diskussion blev vedtaget og som  

        sendes til vandværkets kasserer.              

Der er konstateret skimmelsvamp på loftet i skolestuen. Mette kontakter det svampefirma det          

tidligere har se på svampeproblemer i huset. 

7. Rolf foreslår, at vi i løbet af det kommende år skal lave nogle ekskursioner til andre 

forsamlingshuse, for høre hvordan de driver deres hus og dermed få ideer. Det var der opbakning 

til . 

8. Næste møde onsdag den 27.okt. kl. 19,30  

   

Ref. Ingeborg  


